
JUDETUL BACAU 
CONSILIUL LOCAL AL ORASULUT COMANESTI 

Proces-verbal 
Incheiat astãzi 26.08.2022 In edinta extraordinarà convocatã de Indatã 

a Consiliului Local al orauIui Cománeti 

Convocarea consilierilor s-a fàcut prin Dispoziia nr. 1126/25.08.2022, fcându-li-se 
cunoscutA ordinea de zi prin adresa nr. 40019/25.08.2022. 

Se face prezena. Sunt prezenti 19 consilieri. Consilierii locali, Anastasiu 
Constantin, Cozrna Florin, LazAr Costicä si Tiboi Claudiu sunt prezeni prin intermediul 
online. Fund Intrunitä majoritatea, lucrärile sedintei pot incepe. 

Se dà cuvântul dlui Preedinte de sedintd - Laic Robert Constantin - pentru a da 
citire ordinii de zi. 

Dl. Preedinte de sedintA, Laic Robert Constantin supune la vot ordinea de zi. Se 
aprob5 in unanimitate. 

Dna consilier local Sica Maria Laura: Ca sä flu existe suspiciunea de conflict de 
interese la punctul doi al ordinii de zi flu voi participa la vot. 
1. 	Project de hotärâre privind aprobarea proiectului ,, Eficientizarea energeticä a 
blocurilor de locuinte din oraul Comäneti, B! E4, str. Republicii, B! 37,39,4 1, str. Gârlei, 
131.9, str. Gheorghe Donici" 
Dl consilier Sarca Valentin Cristian: As avea ceva de adàugat, asta In conditia  celor 
discutate mai devreme in comisie. Am o nemultumire la felul cum este formulat art. 4 in 
care se spune cä Primarul va semna in calitate de Oraul ComAneti - sub titulatura aceasta 
- Oraul Cornäneti. Va rtog sa explicai de ce se face astfel si nu apare Primarul ca 
persoanä In nume propriu?Eu cred cä once demnitar, In România, flu semneaza aa. 
lohanis, de exemplu, flu semneazà România sau preedintele Consjliului Judetean nu 
semneazã judeul Bacäu. 
Dl Primar: Domnule preedinte Ii explicäm dupa sedintA, ca pierdem vremea. 
Dl consilier Sarca Valentin Cristian: Ar fi bine acum! 
Dl Primar: Pierdern vremea 
Dl consilier Sarca Valentin Cristian: Nu este normal sä semneze un document Orau1 
Comäneti. 
Dl Primar: Pierdern vremea. Ma Intreabã unde semneazà primarul, semneazä acolo unde 
scrie primar Viorel Miron. Semneazä la oraul Comänetj fiindcà Primarul orau1ui 
Cornäneti , flu este Primarul Municipiului Moineti. 
Lupu Cristina: Când vine vorba de fonduri guvemamentale si neguverriamentale avern 
acele modele lansate In ghidurile de finantare. Noi trebuje sà le urrnàm, inclusiv la 
hotãrârile de consiliul local. Nu le inventäm noi, aa sunt date spre completare. 
Dl Primar: Sä facà adresã la Minister si sä schimbe titulatura de acolo. Faceti  adresä la 
Minister, dl consilie USR, sà schimbe acel formular aa cum vä place dumneavoastrà, 
Cristina Lupu: Noi nu mai suntem UAT, noi suntem Orau1 Comäneti 
Dl. Preedinte de sedintd, Laic Robert Constantin: Hai sA flu discutam in contradictoriu, sä 
o lAsäm pe dna Cristina sã explice 
Cristina Lupu: Va rog sA aprobai acest proiect de hotärâre aa cum a fost initiat- cu 
blocurile care au intrat la evaluare tehnicä la minister. 



Materialele au fost la comisii. Dl. Preedinte de sedinP intreabä dacä mai sunt 
discutii. Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aprobá cu 18 voturi pentru, dl consilier 
Sarca Valentin Cristian se abtine. 

Dl prirnar - Va mai trebuiesc 10 mandate ca sä inte1egei cum std treaba. 
2. Project de hotärâre privind aprobarea unor cheltuieli aferente proiectului 

Reabilitarea, modernizarea, dezvoltarea si echiparea infrastructurii educationale la 
coa1a,, Ljvju Rebreanu" Cornàneti si la structura arondatä Scoala  nr. 4 ComAnesti. 

Materialele au fost la comisii. Dl. Presedjnte de sedintA intreabä dacä mai sunt 
discutii. Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aprobA in unanirnitate. 

Dl Primar: 0 sã avern o perioada cu desthurarea zilelor orau1ui Comäneti, de data 
aceasta le vom face Intr-un mod mult mai restrâns, pentru ca vä pot da exemplu: - un 
singur artist ne-a cerut 17 000 euro. Stiti Ca, intr-o sedintd anteriorä s-a aprobat suma de 
250000 lei pentru organizarea zilelor orau1ui Comäneti. Când am Inceput sA negociem 
cu ci, au spus Ca ne aduc 5 formatii pentru o zi, 5 formatii pentru altä A. La câteva zile au 
venit si ne-au spus ca trebuie sà ne incadràm cu 4 formatii  intr-o zi Si 4 Intr-o altä zi. A 
mai trecut o saptamâna Si au scäzut la 3 formatii. Este o bãtaie de joc cu artiti, flu se 
poate aa ceva. Atunci am renuntat  la ideea asta cu artitii, care au märit preuri1e pe 
motiv cä s-a scumpit motorina. Pe lângä toate acestea, artistii doresc sA le fie asigurat si 
transportul - 5 lei km,apä, cazare, masä, vor doar la restaurant plàtit, vor si diumà. Aa cä, 
In bc de 17 000 euro cat costa un artist, noi organizAm toate aceste festivitäti cu 17 000 
lei. Avem si noi artiti locali care pot cânta, nu treuie sä ne hazardäm. Jar cei care sunt 
nemultumiti sä ii aducA aminte cä panä sa yin eu primar nu s-au organizat niciodata zilele 
oraului la un nivel atât de mare cum 1-am organizat eu la galion. Galionul a fost 
descoperit de mine, eu am fost si am testat acele zone, eu am Incercat prima data aici, 
inainte se faceau pe Goanta.  Pc Galion este cea mai buna pozitie,  este un amfiteatru 
natural. VA invitäm astazi de la ora 16.00. Avem proiecte In derulare. Stiti cat este ultima 
factura platita zilele trecute, numai pe diferenta de materiale? 300 000 lei, nu e factura 
mare, doar diferenta de materiale, atât s-au scumpit de tare. Cum sà ne descurcäm? Chiar 
am considerat o risipã de bani sá dam atãtia bani la artiti. Când o sä avem posibilitati, o sã 
facem la nivel mare särbàtoarea, aa cum eu am ridicat la standarde si zilele oraului si 
festivalul de datini strämoeti. Eu am ridicat standardele si la infrastructurä, spitale, scoli, 
cree si tot noi vom merge mai departe -aa cum vom considera cà este mai birie. 

Dl. Preedinte de edinta: Daca nu mai sunt alte probleme, declar Inchise lucrärile 
edintei de astäzi. 

Drept pentru care s-a Incheiat prezentul proces verbal. 

Preedinte de sedintd, 
Consilier local 

Laic Robert Constantin 

Intocmit, 
insp. Tiurtiucä Elena 

Secretar general, 
jurist 'Dani&a Chirila 
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